



Dagordning styrelsemöte 7/4 - 2020

§1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

§2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Niclas Landström

Erica Källberg

Natasha Mattsson Larsson

Emmy Rylander

Masis Vardanian

Sebastian Torres

Robin Nappo

Axel Halvarsson

Rebecca Miller

§3 Val av mötesordförande

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

David Mattsson och Sebastian Torres väljs till mötets justerare.

§6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§7 Genomgång och uppföljning av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare (Erik Purfürst) går igenom förra veckans (31/3-20) protokoll.

§8 Varvet runt

Chefredaktör: Inväntar layout och andra småsaker för att kunna slutföra första upplagan av rättstrycket.

Ordförande: Har hållit på med hemsidan. Andra urvalet i oskyldighetsprojektet är klart. Både de som kommit med och inte kommit med har meddelats. Har även mailat en del.

Sekreterare: Har skött det löpande arbetet.

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller): Har fått meddelande från kåren att man vill genomföra enkäten till "speak up week". Förslag att prata med institutionen om användandet av Disa kontra Canvas vid examination. Det skulle kunna bli en klassfråga om examinationen ska ske genom Disa eftersom en del brukar använda lånedator.

Idrottsansvarig: Har mailat korpen, och frågat hur serien påverkas av covid-19, men har inte fått svar än.

Kassör: Har skött det löpande ekonomiska arbetet. Inväntar svar, på revideringen av budgeten, från kåren.

Näringslivsansvariga: Har bekräftat samarbetsavtal med en samarbetspartner. Har två (samarbets-) avtal kvar att skicka ut.

Kommunikationsansvarig: Har gjort quiz och svarat på en del meddelanden. Gjorde ett inlägg på Facebook med styrelsens mailadresser.

Evenemangsansvariga (genom Robin Nappo): Ansökan till att bli fadder stänger 12/4 kl. 23:59. Har skickat en del mail.

Vice ordförande: Har skött det löpande arbetet.

§9 Gemensam Facebookgrupp för studiehjälp

JF-Karlstad har ordnat en Facebook-grupp för juriststudenter där man kan hjälpa varandra. De har nu genom JURO frågat om de andra juridiska föreningarna (alla andra lärosätena) vill vara med i gruppen. Styrelsen diskuterar. Styrelsen ställer sig positiv till detta.

§10 Möjlighet till nytt projekt (Pro-bono)

Det har inkommit ett mail från institutionen med förfrågan om JF Göteborg vill starta ett pro-bono-projekt för små-företag som är i behov av juridisk rådgivning. Detta då många små-företag är i behov av juridisk rådgivning på grund av covid-19. Styrelsen diskuterar om och hur man skulle kunna genomföra detta. Det bestäms att man först ska kolla med Handelsjuristerna.

§11 Utvärdering av poster

Ordförande och vice ordförande har diskuterat vad styrelsen kan göra nu när många aktiviteter och liknande blivit inställda. Det föreslås att varje post ska skriva en text där ledamoten undersöker förbättringsmöjligheter för dennes post. Styrelsen ställer sig positivt till detta. Det bestäms att varje post ska skicka in en sådan text inom två veckor (20/4) för att det sedan ska kunna diskuteras vid styrelsemötet 21/4.

§12 Arbetsgrupper i JF

Styrelsen har tidigare diskuterat möjligheten att ha arbetsgrupper (där styrelseledamöterna ingår). Dessa arbetsgrupper kommer därmed inte vara

särskilt (styrelse-) postcentrerade. Det föreslås två olika arbetsgrupper: 1. Åsiktsprogram; 2. en transparensgrupp.

Styrelsen diskuterar. Styrelsen delar upp sig i grupper.

Åsiktsprogrammet: Erik Österberg, Sebastian Torres, Natasha Mattsson Larsson.

Transparensgruppen: David Matsson, Erik Purfürst, Rebecca Miller, Masis Vardanian och Axel Halvarsson.

§13 Mail från dekanen

Styrelsen diskuterar ett mail angående vilseledande och fusk vid examination som skickades ut i veckan. Utbildningsansvariga tar på sig att lyfta JF:s inställning, angående detta, till kåren och institutionen.

§14 Övrigt

Det har inkommit en fråga om varför fördjupningskursen i straff- och processrätt har tagits bort. Styrelsen ska utreda detta.

§15 Nästa möte

Tisdag 14/4 kl. 8:00-10:00.

§16 Mötets avslutande

Mötet förklaras avslutat.